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§ 20 
Inkomna medborgarförslag mars 2022  
Beslut om hantering 
SÖD 2022/452 
 

Beslut  
1. Medborgarförslag SÖD 2022/491 gällande att förstärka staketet i 
hundrastgården ovanför Björns trädgård lämnas till förvaltningen 
för beredning. 
2. Medborgarförslag SÖD 2022/489 gällande att laga stenmuren i 
hundgården ovanför Björns trädgård lämnas till förvaltningen för 
beredning. 
3. Medborgarförslag SÖD 2022/482 gällande att sätta upp en tydlig 
klocka vid färjeläget vid Barnängen lämnas till 
exploateringsnämnden. 
4. Medborgarförslag SÖD 2022/474 gällande kulturhus på 
Henriksdalsallén lämnas till förvaltningen för beredning. 
5. Medborgarförslag SÖD 2022/427 gällande sittplatser i 
Tjurbergsparken lämnas till förvaltningen för beredning. 
6. Medborgarförslag SÖD 2022/405 gällande förädling och 
konstnärlig utsmyckning av hörnet Södermannagatan/Bohusgatan 
på Södermalm lämnas till förvaltningen för beredning. 
7. Medborgarförslag SÖD 2022/388 om barnkonsekvensanalys för 
Södermalm lämnas till förvaltningen för beredning. 
8. Medborgarförslag SÖD 2022/260 gällande att ställa ut soffor vid 
gångvägen längs järnvägen i Tanto lämnas till trafiknämnden. 
  

Särskilt uttalande 
Frida Nehrfors Hultén (V) och Charlotte Lilja Pittuco (V) lämnar ett 
särskilt uttalande från Vänsterpartiet (bilaga). 

Ersättaryttrande 
Elis Wibacke (V) ställer sig bakom det särskilda uttalandet från 
Vänsterpartiet. 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Under mars månad har åtta medborgarförslag lämnats in till 
Södermalms stadsdelsnämnd. Nämnden beslutar om förslagen ska 
beredas av förvaltningen eller hanteras på annat sätt, utifrån förslag 
från förvaltningen. 
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Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2022/452-1 Tjänsteutlåtande över inkomna 
medborgarförslag mars 2022 

 SÖD 2022/452-1.1 SÖD 2022.260 Medborgarförslag till 
Södermalms stadsdelsnämnd_Bortredigerad 

 SÖD 2022/452-1.2 SÖD 2022.388 Medborgarförslag 
_Bortredigerad 

 SÖD 2022/452-1.3 SÖD 2022.388 Bilaga 1 
 SÖD 2022/452-1.4 SÖD 2022.388 Bilaga 2 
 SÖD 2022/452-1.5 SÖD 2022.388 Bilaga 3_Bortredigerad 
 SÖD 2022/452-1.6 SÖD 2022.405 

Medborgarförslag_Bortredigerad 
 SÖD 2022/452-1.7 SÖD 2022.427 

Medborgarförslag_Bortredigerad 
 SÖD 2022/452-1.8 SÖD 2022.474 

Medborgarförslag_Bortredigerad 
 SÖD 2022/452-1.9 SÖD 2022.482 

Medborgarförslag_Bortredigerad 
 SÖD 2022/452-1.10 SÖD 2022.489 

Medborgarförslag_Bortredigerad 
 SÖD 2022/452-1.11 SÖD 2022.491 

Medborgarförslag_Bortredigerad 
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Ärende 20 
Inkomna medborgarförslag 
 
Dnr. SÖD 2022/452 

 
Charlotte Lilja Pittuco m.fl. (V) 
 

Särskilt uttalande  
 
 
 
Vänsterpartiet uppskattar två inkomna medborgarförslag som överlämnas till 
Exploateringsnämnden respektive Trafiknämnden för beredning.  
 
Vi ser att förslaget om att sätta upp en klocka vid färjeläget i Barnängen vore lämpligt. Som 
förslagsställaren skriver är det en bra plats för att dels se hur mycket klockan är och även med en 
funktion när färjan avgår.  
 
Medborgarförslaget om att ställa ut parkbänkar vid gångvägen invid järnvägen i Tanto ser vi 
också som ett lämpligt förslag att genomföra. Det är viktigt att det finns platser i vår stad för vila 
och samvaro som bara en parkbänk kan erbjuda på både ett unikt otvunget sätt. Förslagsställaren 
har en uppfattning att det redan finns förberett för parkbänkar. Stämmer det, desto bättre! 
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